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Närvarande

Ordförande Alva Limbäck
Vice ordförande Filip Bergqvist

Kassör Felix Hörnfeldt
Sekreterare Harald de Blanche
Skyddsombud Hedda Nooij

Informationsansvarig Andreas Erlandsson
Ordförande DP Arvid Kolstad

Ordförande FnollK Viktor Arvidsson
Vice Ordförande SNF Alexander Ternström

Ordförande Foc Ludvig Nordqvist
Ordförande FARM Mikael Eriksson

§1 Mötets öppnande Alva Limbäck öppnar mötet kl. 12:02!

§2 Val av justerare Filip Bergqvist väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar föreligger.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Alva: Jag mår bra men är trött. Vi har diskuterat medlemsenkäten. Var på KU
i måndags. Annars har jag bokat in möte med GS för att diskutera lokaler och
liknande. Julie kommer också att vara med på lunchen för studentbarometern.
Vi har också diskuterat svaren från medlemmsenkäten och lagt upp mål för att
behandla en del av de punkter som nämns i den.
Filip: Mailat och varit på möten.
Felix: Bra med mig. Har fixat focpay. Har kollat lite på aspbudgetar. Saknar
den från F6. Behöver en från Foc också.
Harald: Har haft nyckeldag, fortfarande en del nycklar kvar att lämna ut. Har
snackat med huservice för att försöka lösa alla accesser.
Hedda: Jag mår bra. Har bokat in möten.
Andreas: Jag mår trött men bra, har skickat nyhetsbrev, skickat ut om sektio-
nensvecka till sektionsaktiva. Börjat återställa konton till de nyinvalda.

§4.2 DP Mår sådär, lyckades bli matförgiftad. Ingen dup imorgon då det är ohmsitts.

§4.3 FnollK Vi mår bra. Har börjat med överlämningar.

§4.4 SNF Vi mår bra. Har haft cocktailparty och skickat mail.

§4.5 Foc Vi mår bra. Focpay funkar men maskinen gör inte det. Ska tillsätta en taskforce.
Börjat planera quizz.

§4.6 FARM Har pratat med PA, beställt repplagg och sålt vår första marknadsföring, till
Boston Consulting Group.
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§5 Incidenthantering Mötet går bakom stängda dörrar.

§6 Renoveringen Vi ska byta lås på alla dörrar i korridoren. Ska se till att alla får rätt accesser.
Ska kika på att fixa övriga accesser också så att bara ordf och kassör behöver
ha en nyckel och resten ligger på kårkortet. DP har anmält sitt väggutag till
8800 men inte fått svar än.

§7 Programrådet för F SNF går igenom. Det var uppföljning av mottagningen, där nämndes att phad-
dergrupperna var bra. Angående diagnostiska provet i matematik sas det att
F och TM är väldigt duktiga där. Det diskuterades om matematik och meka-
nikkurserna är för svåra då det är många som inte klarar kurserna i början.
Det föreslogs då att man lägger endast två kurser om 7.5 hp samtidigt. Det sas
att detta hade gjort utbildningen lite mer spetsad. Man hade fortfarande haft
tillgång till samma masterkurser men man hade behövt tänka mer på vilka
kurser man väljer. Det nämndes också att folk saknar lite pluggstrategi och
folk väljer programmet pga status och inte intresse. Folk går inte på övningar
och räknar inte uppgifter vilket är viktigt för förståelse. De nämnde att det blir
en ond spiral när man väl kuggat en eller två kurser och behöver ny studieplan.
Pratade om hur studenternas psyke påverkar studiesituationen. Friskolerefor-
men har gjort betyg mer uppblåsta och att folk då inte har vad som krävs.
Det föreslogs att bara välja in på ett fysik och matematik prov. Kommentar på
detta från styretmötet var att det känns som att F har en bredd bland de som
går här och att ett sådant prov hade dragit ner på det lite. På programrådet
sas att det är ungefär 70 personer som tar examen varje år och 140 som börjar.
Dock många som hoppar av tidigt. Något som också diskuterades var att om
man går över till 7.5 hp kurser så hade det kunnat leda till att F tappar en del
matte, bland annat delar av fortsättningskursen i analys.

§8 Diskussion: ChatGPT
och användandet av AI

Adam i SNF ska på UUmöte där en av frågorna kommer vara hur man ska
implementera AI i studierna då det är ett verktyg som kommer finnas även i
arbetslivet. Styretmötet diskuterar frågan.
Det nämns att det är svårt att kontrollera om det används eller inte så det går
inte riktigt att förbjuda det. Man skulle troligen behöva tänka över målen med
kurserna så att man lägger mindre fokus på det som Ai kan lösa lätt. Man kan
lägga mer fokus på att förstå exempelvis svår kod som skapas av AI istället för
att skriva mycket kod själv. Det nämns att vissa programmeringskurser redan
gått åt det hållet. Då är det oftast stickprov där folk får förklara den kod som
de har lämnat in. I första programmeringskurserna blir detta extra viktigt att
man lär sig språken snarare än att man producerar mycket kod.

§9 Äskningar Felix har godkänt en från bokcirkeln som ska räcka terminen ut, 700kr. Go-
morgon har fått ytterligare 400 kr då det kom 13 personer i måndags.
Felix har tittat och tänkt på äskningen gällande slushmaskin. Han tycker att
det snarare blir något som sektionsmötet borde bestämma. Relevant är att
matskrubben troligen inte kommer att byggas om inom ett år eller så. Vi bör
också ta i åtanke att vi sagt nej till en kaffemaskin som var för ett liknande
pris och av liknande storlek.
Beslut: Att neka äskningen om en slushmaskin.

§10 Övriga frågor

§10.1 Justering av protokoll Harald nämner att det inte riktigt funnits något tydligt system för när pro-
tokollen ska vara justerade. Han lägger fram förslaget att de justeras inom en
vecka från styretmötet för att ge tid åt eventuella frågor samt signering. Mötet
tycker att det låter bra.

§10.2 Vem städar Harald och Felix.
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§10.3 Prisbasbelopp Prisbasbeloppet har höjts så att man nu kan köpa arbetsmat för 110 kr per
tillfälle.

§10.4 Teambuilding Det vore kul om vi kunde ha någon teambuilding för styret där så många som
möjligt är med. Filip tänker sig något mindre som middag eller shuffleboard
på JA. Tanken är att det blir nästa trosdag.

§10.5 KU KU i måndags. Där diskuterades hur styret jobbar med verksamhetsplaner. Det
är mycket som ska bockas av, och mycket arbete som går till att släcka bränder.
Detta gör att verksamhetsplanen halkar efter, och projekt släpps mellan åren.
Maskin har exempelvis mål som sträcker sig över 5 år. De säger att det ger
kontinuitet men blir också lite flummigt. Det nämns att det största problemet
är bristande dokumentation på det arbete som görs.

§10.6 Doktorandsektionen Doktorandsektionen var med på pubrundan och höll öppet på rotary. De tyckte
det var kul och kommer troligen att göra det igen.

§10.7 Miljöpolicyn Det nämns att det är vissa produkter som är svårt att hitta svenskt till ett
rimligt pris. Det som har sagts är att om man märker att det blir återkommande
problem så borde man börja tänka om angående de recept som används.

§11 Mötets avslutande Alva Limbäck avslutar mötet kl. 12:46!
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